
Danijela Martinović 

Zatražila da se urgira Upravi za indirektno oprezivanje BiH za dostavu odgovora na pitanje 

postavljeno na 37. sjednici Doma, održanoj 6. 12 2012.   

Pitanje je postavljeno Vijeću ministara BiH i Upravi za indirektno oporezivanje BiH i glasi: 

„Kada će Upravni odbor Uprave za indirektno oporezivanje BiH uputiti Vijeću ministara BiH 

novi prijedlog odluke o postupku ostvarivanja prava na oslobađanje od plaćanja uvoznih 

dažbina na opremu koja se stavlja u slobodan promet za obavljanje proizvodne djelatnosti u 

slobodnoj zoni?“ 
 


